

## Welcome to Brights International School

Thank you for selecting our school for the education of your children. To enroll, please follow the steps described below.

أهلاً وسهلاً بكم في مدرسة برايتس الدولية  
شكراً لكم على اختياركم مدرستنا لتعليم أولادكم.  
للتسجيل، يرجى اتباع الخطوات الموضحة أدناه.

### Admissions Requirements

- Students must have successfully completed their previous grade level to be placed in the next grade level when the Academic Year starts in September.
- Preschool Students (NRS,KG1,KG2) are subject to an academic assessment, and the student should be toilet-trained before class admission.
- Students from Grade 1 to Grade 12 must pass a written assessment exam.
- Parents must complete the online Application Form. Please make sure you have all the details ready before starting to fill the application. Gaps in your application will slow down the admissions process.

### Documents Required

- For third grade students and above: the final certificates for the last two academic years attested by both Ministries of Education and Foreign Affairs in the country of issuance, plus equivalency of these certificates by the Turkish Ministry of Education
- Student photo (passport size taken within the last 6 months)
- Birth Certificate of the student
- Valid Passport Copies of student, father and mother
- Valid Turkish Residency of student, father and mother
- Medical Report for the student issued within the last 6 months
- Vaccination Card for Preschool and Primary students only
- Custody Certificate of the student if parents are divorced
- Passport & Residency of Legal Guardian other than parents

### Student Grade Placement

- Preschool Students (NRS, KG1, KG2) will be placed according to their date of birth:  
NRS students: 3 years old born before 30 September 2022  
KG1 students: 4 years old born before 30 September 2021  
KG2 students: 5 years old born before 30 September 2020
- Students applying for GR1 to GR12 will be placed based on their previous educational records and the assessment of the School.
- Upon submission, the application will be forwarded to the Academic Administration for consideration. The Administration will take into consideration the student's academic, social and emotional development in making the decision. If the student has special educational needs, the Support Counselor will also be consulted. Once a decision has been made regarding enrollment, the Admissions Office will contact you with further instructions.

Parent Name & Signature:

### شروط القبول

- يجب أن يكون الطلاب قد أكملوا بنجاح صفهم السابق ليتم وضعهم في مستوى الصف التالي عندما تبدأ السنة الأكاديمية في شهر أيلول.
- طلاب رياض الأطفال (الحضانة، الروضة أولى، الروضة ثانية) يخضعون لمقابلة تقييم أكاديمية، ويجب أن يكون الطالب مدرباً على استخدام المراوح قبل دخول الصف.
- يجب على الطلاب من الصف الأول ابتدائي حتى الصف الثاني عشر اجتياز امتحان التقييم الخطي.
- يجب على أولياء الأمور إكمال نموذج الطلب عبر الإنترنت. يرجى التأكد من أن جميع المعلومات جاهزة قبل البدء في تعبئة الطلب. في حال وجود نواقص في الطلب سوف تتأخر عملية التسجيل.

### المستندات المطلوبة

- لطلاب صفوف الثالث ابتدائي وما فوق: الشهادات النهائية لآخر سنتين دراسيتين مصدقة من وزارتي التربية والخارجية في البلد الذي صدرت منه. بالإضافة الى ذلك، يجب معادلة هذه الشهادات من وزارة التربية والتعليم التركية
- صورة الطالب (حجم جواز السفر تم التقاطها خلال الأشهر الستة الماضية)
- شهادة ميلاد الطالب
- صور من جواز سفر ساري المفعول للطلاب والأب والأم
- إقامة تركية سارية المفعول للطلاب والأب والأم
- تقرير طبي للطالب صادر خلال الأشهر الستة الماضية
- بطاقة التطعيم لطالبة صفوف رياض الأطفال و صفوف الإبتدائي فقط
- وثيقة حضانة الطالب في حالة الطلاق بين الوالدين
- جواز سفر وإقامة الوصي القانوني بخلاف الوالدين

### تحديد صف الطالب

- يحدد الصف لطلاب رياض الأطفال ( الحضانة، الروضة أولى، الروضة ثانية ) حسب تاريخ ميلادهم:  
طلاب صف الحضانة: 3 سنوات مولود قبل 30 سبتمبر 2022  
طلاب الروضة الأولى: 4 سنوات مولود قبل 30 سبتمبر 2021  
طلاب الروضة الثانية: 5 سنوات مولود قبل 30 سبتمبر 2020
- تحدد الصفوف للطلاب المتقدمين لأول ابتدائي حتى الصف الثاني عشر بناءً على سجلاتهم التعليمية السابقة وتقييم المدرسة.
- عند التقديم ، سيتم إرسال الطلب إلى الإدارة الأكاديمية للنظر فيه. ستأخذ الإدارة في الاعتبار التطور الأكاديمي والاجتماعي والنفسي للطلاب عند اتخاذ القرار. إذا كان للطلاب احتياجات تعليمية خاصة ، فسيتم أيضاً استشارة مستشارة الدعم. بمجرد اتخاذ قرار بشأن القبول ، سيتم الاتصال بكم من مكتب التسجيل لتزويدكم بمزيد من التعليمات.

إسم ولي الأمر والتوقيع:

## Fees and Payment Structure

- **New Student Enrollment Fee:** A non-refundable fee of \$100 covering application processing & entrance exam. This fee is payable only once upon joining the school.
- **Seat Reservation Fee:** A non-refundable fee of \$300 for each student payable annually to register for the next academic year.
- **Student Supplies Fees:** Include books, copybooks, educational resources, uniform, stationery, trips & classroom activities.

Academic Level & Grade	Seat Reservation	Tuition Fee	Student Supplies	Total Fees
Preschool NRS-KG1-KG2	\$300	\$4,500	\$650	\$5,450
Primary School Grades 1-2-3-4	\$300	\$5,100	\$750	\$6,150
Middle School Grades 5-6-7-8	\$300	\$5,900	\$850	\$7,050
High School Grades 9-10-11-12	\$300	\$6,500	\$850	\$7,650

## Discounts

- Siblings Discount 5%
- Early Registration Discount till June 30 15%
- Full Settlement Discount 10%
- Group Discount 7-10 new students 10%
- Group Discount 11 new students and above 15%
- Parents can also benefit from a 5% discount by recommending Brights School to new students, on condition those students register for the next year.
- Discounts are applicable on **Tuition Fee** only.

## Fee Payment Schedule & Method

- First Payment payable directly upon registration  
Covers Enrollment Fee + Seat Reservation + Student Supplies
- Second Payment (Term 1) payable before 5/9/2025  
Covers One Third of the Tuition Fee (33%)
- Third Payment (Term 2) payable before 5/12/2025  
Covers One Third of the Tuition Fee (33%)
- Fourth Payment (Term 3) payable before 5/3/2026  
Covers One Third of the Tuition Fee (34%)
- **All fees are to be paid in US dollars only** either cash at the accounts office or through bank transfer to:  
Account Number: TR 37 0020 5000 0956 6696 4001 04  
Account Name: BRIGHTS EĞİTİM HİZMETLERİ EMLAK İNŞAAT VE DIŞ TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ  
Bank Name: KUYEYT TURK BANK  
SWIFT Code: KTEFTRIS029
- Late Payment Fine is \$10 per week.
- The school will not issue any student certificate, report card or result until late fees are fully settled.

Parent Name & Signature:

## هيكلية الرسوم والدفع:

- رسم الإنتساب للطالب الجديد: رسم غير قابل للإسترداد وقدره \$100 يغطي فتح الملف وإمتحان الدخول. يدفع هذا الرسم لمرة واحدة فقط عند إنتساب الطالب لأول مرة إلى المدرسة.
- رسم حجز المقعد: رسم غير قابل للإسترداد وقدره \$300 لكل طالب يدفع سنوياً لتسجيل الطالب للعام الدراسي القادم.
- رسوم مستلزمات الطالب: تشمل هذه الرسوم الكتب، الدفاتر، مصادر التعلم، الزي المدرسي، القرطاسية، الرحلات والأنشطة الصفية.

مجموع الرسوم	مستلزمات الطالب	القسط المدرسي	حجز المقعد	المرحلة التعليمية والصف
\$5,450	\$650	\$4,500	\$300	قسم رياض الأطفال حضانة-روضة 1-روضة 2
\$6,150	\$750	\$5,100	\$300	قسم الإبتدائي صفوف 1-2-3-4
\$7,050	\$850	\$5,900	\$300	قسم المتوسط صفوف 5-6-7-8
\$7,650	\$850	\$6,500	\$300	قسم الثانوي صفوف 9-10-11-12

## الحسومات

- حسم الإخوة 5%
- حسم التسجيل المبكر لغاية 30 حزيران 15%
- حسم دفع كامل الرسوم 10%
- حسم المجموعة 7-10 طلاب جدد 10%
- حسم المجموعة 11 طالب جديد وما فوق 15%
- يمكن لأولياء الأمور الاستفادة أيضاً من حسم 5% عند التوصية بمدرسة برايتس الدولية للطلاب الجدد، شرط أن يتسجل هؤلاء الطلاب في المدرسة للعام المقبل.
- الحسومات تطبق على القسط المدرسي فقط.

## جدول دفع الرسوم وطريقة الدفع

- الدفعة الأولى تدفع مباشرة عند التسجيل  
تغطي رسم الإنتساب + رسم حجز المقعد + رسوم مستلزمات الطالب
- الدفعة الثانية (الفصل الأول) تستحق الدفع قبل 2025/9/5  
تغطي ثلث من القسط المدرسي (33%)
- الدفعة الثالثة (الفصل الثاني) تستحق الدفع قبل 2025/12/5  
تغطي ثلث من القسط المدرسي (33%)
- الدفعة الرابعة (الفصل الثالث) تستحق الدفع قبل 2026/3/5  
تغطي ثلث من القسط المدرسي (34%)
- **تدفع جميع الرسوم بالدولار الأمريكي فقط** إما نقداً لدى مكتب المحاسبة أو بواسطة تحويل مصرفي إلى:  
رقم الحساب:  
إسم الحساب:  
إسم المصرف:  
رمز السويفت:
- غرامة التأخير في تسديد الدفعات هي \$10 في الأسبوع.
- لن تقوم المدرسة بإصدار أية افادات او علامات أو نتائج للطالب قبل تسديد ولي الامر لأي مبلغ متأخر بالكامل.

إسم ولي الأمر والتوقيع:

### Student Cancellation & Withdraw Policy

- Enrollment Fee for new students is non-refundable and non-transferable under any circumstances.
- Seat Reservation Fee for all students is non-refundable and non-transferable under any circumstances.
- Student Supplies Fees are non-refundable and non-transferable once items are delivered to the student.
- In case of cancellation before 31/8/2025, full tuition fees will be refunded to the parents.
- In case of cancellation during the first month of any school term, 30% of the term fee will be deducted and 70% will be refunded to the parents.
- In case of cancellation after the first month is completed in any term, parents are not entitled any refund.
- A minimum 30-day notice is required for withdraw.
- No fee refund is applicable for periods of student absence.

### Late Registration Policy

- Enrollment Fee, Seat Reservation Fee and Student Supplies Fees are all fully payable regardless of the enrollment date of the student.
- Tuition Fees for any term are fully payable if the student registers and attends class during the term.

### Optional Services Fees

- These services are divided into 3 terms. Each term covers a period of 3 months.
- **Food Service Fee:** The school operates a full service cafeteria during lunch hours offering healthy and nutritious meals for students. Food Service Fees are \$750 per year.
- **Transport Service Fee:** Depends on Municipality rules and the distance to School and is subject to change.
- **After School Activities:** At the start of the academic year, you will be informed about all available activities and their fees.

### Optional Services Fee Payment Schedule

Term 1 Payment	Due before 5/09/2025
Term 2 Payment	Due before 5/12/2025
Term 3 Payment	Due before 5/03/2026
Term fees should be fully paid in advance to register the student in any of the optional services.	

### Optional Services Withdraw Policy

- Withdraw during the first month of any term, 30% of the term fee will be deducted and 70% will be refunded to the parents.
- Withdraw after the first month is completed in any term, parents are not entitled any refund.

Parent Name & Signature:

### أحكام إلغاء التسجيل وإنسحاب الطالب

- رسم الإنتساب للطلاب الجدد غير قابل للإسترداد أو التحويل تحت أي ظرف.
- رسم حجز المقعد لجميع الطلاب غير قابل للإسترداد أو التحويل تحت أي ظرف.
- رسوم مستلزمات الطالب غير قابلة للإسترداد أو التحويل تحت أي ظرف بعد تسليم المستلزمات للطالب.
- في حال إلغاء التسجيل قبل 2025/8/31، يرد كامل القسط المدرسي لولي الأمر.
- في حال الإلغاء خلال الشهر الأول من أي فصل دراسي، يتم خصم 30% من قسط الفصل ويرد 70% من قسط الفصل لولي الأمر.
- في حال الإلغاء بعد إنتهاء الشهر الأول من أي فصل دراسي، لا يرد إطلاقاً أي مبلغ من قسط الفصل لولي الأمر.
- يجب تقديم إخطار لا يقل عن 30 يوماً قبل إلغاء التسجيل.
- لا يرد أي مبلغ من الأقساط لفترات غياب الطالب.

### أحكام التسجيل المتأخر

- رسم الإنتساب ورسم حجز المقعد ورسوم مستلزمات الطالب تستحق الدفع كاملة بغض النظر عن تاريخ إنتساب الطالب.
- رسوم الأقساط لأي فصل دراسي تستحق كاملة في حال تسجل الطالب وحضر الى الصف خلال الفصل.

### رسوم الخدمات الإختيارية

- تنقسم هذه الخدمات إلى 3 فصول. يغطي كل فصل فترة 3 أشهر.
- **رسم خدمة الطعام:** تقوم المدرسة بتشغيل كافتيريا كاملة الخدمات خلال ساعات الغذاء تقدم خلالها وجبات صحية ومغذية للطلاب. رسوم خدمة الطعام هي \$750 في السنة.
- **رسم خدمة النقل:** يعتمد هذا الرسم على قوانين البلدية والمسافة إلى المدرسة وهو قابل للتعديل.
- **النشاطات بعد الدوام المدرسي:** عند بداية العام الدراسي، سوف يتم إعلامكم عن جميع النشاطات المتوفرة ورسومها.

### جدول دفع رسوم الخدمات الإختيارية

دفعة الفصل الأول	تستحق قبل 2025/09/5
دفعة الفصل الثاني	تستحق قبل 2025/12/5
دفعة الفصل الثالث	تستحق قبل 2026/03/5
يجب دفع رسوم الفصل بالكامل مقدماً ليتم تسجيل الطالب في أي من الخدمات الإختيارية.	

### أحكام الإنسحاب من الخدمات الإختيارية

- في حال الإنسحاب خلال الشهر الأول من أي فصل ، يتم خصم 30% من قسط الفصل ويرد 70% من قسط الفصل لولي الأمر.
- في حال الإنسحاب بعد إنتهاء الشهر الأول من أي فصل دراسي، لا يرد إطلاقاً أي مبلغ من قسط الفصل لولي الأمر.

إسم ولي الأمر والتوقيع: